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Locaties en Speeltijden

Speeltijden
Speelavond jeugd
Vrijdag 18 .00 - 19 .30 uur Sporthal Kralingen
Speelavonden senioren
Woensdag 19 .00 - 22 .30 uur Sporthal Schuttersveld
Vrijdag 19 .30 - 23 .00 uur Sporthal Kralingen
Speelavond g-sporters
Donderdag 19 .15 - 20 .45 uur gymzaal Korne
Trainingsavond competitieteams
maandag 20 .00 - 23 .00 uur Wijgebouw Pier 80

Sportaccommodaties
Sporthal Schuttersveld Crooswijksestraat 93, 010-2065060
Sporthal Kralingen Slaak 15, 010-4142290
Wijkgebouw Pier 80 rosener manzstraat 80, 010-4777676
gymzaal Korne Korne 180, 010-2026703

Inhoudsopgave

Asterix Agenda              (zie ook de altijd actuele kaldender op de website van BC asterix)

juni
Za 20  Badmintonlanden diner Brienenoordeiland
Do 25   Laatste speelavond g-sport
Vr  26   Laatste speelavond jeugd en senioren & afsluitende borrel!

juli
Wo 1  aLV, Schuttersveld 20 .00 uur
Zo 19  BC asterix op Camping rotterdam
    Vrijdagavonden Zomerbadminton Kralingenhal

augustus
Vr 21  eerste speelavond seizoen 2009-2010
   Vrijdagavonden Zomerbadminton Kralingenhal

September
Zo 20  Start competitie

BC Asterix op Internet: www.badmintonrotterdam.nl
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Noot van de redactie 

Clubgenoten,

nu de stofwolken weer wat zijn opgetrokken is het tijd terug te kijken op het 
voorbije Clubtoernooi . Ook dit jaar werd dat weer gehouden in de Kralingenhal . 
De tribunes zaten niet volgepakt, maar de sportieve prestaties logen er niet om . 
elders in deze asternoot vind je een verslag met alle winnaars .

Het is al decennia lang traditie om op de laatste toernooidag het Clubfeest te 
houden . Tijdens het toernooi was menigeen bloedfanatiek en probeerde het 
uiterste uit zijn of haar mogelijkheden te halen . Op het Clubfeest was dit ook al 
zo, al vond een enkeling dat het wel een tandje minder kon… 

inmiddels zijn de voorjaarscompetities afgelopen en zijn ook daar de kaarten 
geschud . De T .C . blikt ook hier op terug in haar verslag van het hele seizoen . Het 
lijkt erop dat asterix het weer netjes heeft gedaan .

Tussen alle hoogtepunten door werd echter ook bekend dat Barbara de redactie 
alweer gaat verlaten . een dieptepunt om aan alle dieptepunten een einde te 
maken! maar wie weet binnenkort al weer wat nieuw bloed binnen de redactie-
gelederen . . .

D e  a s t e r n o o t r e d a c t i e
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Van de voorzitter

na een spannend clubtoernooi en een denderend clubfeest 
staat de zomervakantie alweer voor de deur . iedereen heeft 
een seizoen lang lekker kunnen badmintonnen en is wellicht 
toe aan een beetje rust of is juist al volop bezig met het 

volgende seizoen . Ook in de zomer blijft het van belang om 
het lichaam enigszins in vorm te houden, zodat in ieder geval 

blessures aan het begin van het volgende seizoen worden 
voorkomen . Waar kan men aan denken in de zomermaanden? 
genoeg! een kleine greep uit de activiteiten die leden vorige 
zomer hebben gedaan: mountainbiken, skaten, hardlopen (met 

mede-asterixers), fitness en natuurlijk zomeravondbadminton in de Kralingenhal! 
Ook dit jaar wil imro - ondanks zijn slepende rugblessure - graag het 
Zomeravonbadminton organiseren . evenals vorig jaar staat dit open voor een 
ieder die lekker wil badmintonnen in de zomer, zowel leden als niet-leden en zowel 
recreanten als competitiespelers . er zal binnenkort een aankondiging staan op de 
website en via het forum zullen mensen zich weer kunnen aanmelden .

naast het badmintonnen in de zaal zal er ook worden gebadmintonned op de 
camping en wel op Camping rotterdam! Op zondagmiddag 19 juli zullen wij een 
leuke en ludieke act neerzetten . We kunnen nog meer vrijwilligers hiervoor 
gebruiken, dus mocht je het leuk vinden om badminton op een ludieke manier 
neer te zetten, neem dan even contact
op met margriet (margiet@badmintonrotterdam .nl) . Daarnaast is het natuurlijk 
altijd leuk om gewoon langs te komen op dit fantastische zomerevenement .

Vind je het genoeg geweest met 
al deze leuke activiteiten en wil je 
je lidmaatschap opzeggen? Doe 
dit dan vóór 31 juli 2009 via een 
e-mail naar secretaris@badmin-
tonrotterdam .nl of een brief naar 
het secretariaat (zie website) . 
evenals iedere andere 
(sport)vereniging zullen we het 
lidmaatschap verlengen met een 
jaar als we geen opzegging 
hebben ontvangen en zullen we 

Onze voorzitter...
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de openstaande contributies 
incasseren .

ik wens een ieder een fijne vakantie 
en hoop jullie allemaal volgend 
seizoen weer uitgerust en enthou-
siast op de baan te zien!

a r j a n  v a n  C a p p e l l e n

  Van de secretaris  

Dit zal het laatste stukje zijn dat ik als secretaris in de asternoot 
schrijf, want ik vind het tijd om het stokje door te geven . in de 
komende aLV op woensdag 1 juli zal ik aftreden en niet meer 
herkiesbaar zijn . gelukkig zijn er altijd mensen die wat voor 
hun vereniging willen doen . We hebben een goede kandidaat 
gevonden in jolanda; zij zal zich verkiesbaar stellen voor de 

topfunctie van secretaris . Kom dus allen naar de aLV om dit 
mee te maken!

Binnenkort zal ik de administratie op orde brengen voor de overdracht . mocht je 
nog wijzigingen hebben in adres, telefoonnummer of e-mail, geef dat dan door 
op secretaris@badmintonrotterdam .nl . juiste adresgegevens zijn ook handig voor 
onze penningmeester, die in de zomer weer vrolijk facturen zal gaan versturen .
Over het ledenaantal hoeft asterix zich niet zo’n zorgen te maken . Het gaat gewoon 
goed . Wel hebben we besloten om onze club en de sport deze zomer te gaan 
promoten op Camping rotterdam . Op ludieke wijze, met enige zelfspot, zullen 
we op zondagmiddag 19 juli de campinggangers aan de shuttle brengen . Wil je 
daar bij zijn? Laat het mij dan weten!

groet,

m a r g r i e t

 ... in zijn favoriete outfits!
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Algemene ledenvergadering 2009

Woensdag 1 juli, 20:00 uur, zaaltje Sporthal Schuttersveld

Op woensdag 1 juli is de jaarlijkse algemene Ledenvergadering van onze vereni-
ging . Wij zien je dan graag in het belang van de vereniging . 

Leden die agendapunten in de aankomende vergadering willen inbrengen, worden 
verzocht deze ten minste twee weken van tevoren in te dienen bij het bestuur . Dit 
kan zowel schriftelijk naar het secretariaat als via e-mail naar:
secretaris@badmintonrotterdam .nl

agenda
1 . Opening en welkom
2 . Binnengekomen stukken
3 . Bestuursverkiezing
 nieuw verkiesbare bestuursleden: jolanda Bogerman en Pascal le maitre
 aftredende en niet herkiesbare bestuursleden: margriet ackermann en jenneke  
 riemersma
 Kandidaten voor secretariaat: jolanda Bogerman
4 . Vaststelling en goedkeuring notulen aLV 7 juli 2008 (zie website)
5 . Verslag secretaris
6 . Commissies, terugblik en plannen voor komend jaar
 a . Ledenbegeleiding   
 b . jeugdcommissie    
 c . Borrelcommissie    
 d . Feestcommissie   
 e . Technische commissie
 f .      asternoot
 g .     Kledingcommissie
 h . Pr-commissie
 i .      internetcommissie
 j .      g-badminton
7 . Financieel verslag, verslag van de kascommissie
8 . Begroting 2009-2010
9 . rondvraag
10 . Sluiting
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Clubtoernooi 2009

Het is nu juni en dat betekent dat onze eigen clubkampioenschappen weer 
gespeeld zijn . Ongeveer 100 leden stonden half mei weer aan de start van dit 
jaarlijkse hoogtepunt binnen de club . Of dat hoogtepunt nou het toernooi zelf is, 
of meer het feest dat er bij hoort, laten we even in het midden . De speculaties over 
wie er dit jaar wel eens zou kunnen gaan winnen gingen al vanaf januari de ronde, 
dus het was tijd om te laten zien wie er nou echt goed was . en welke dubbel en 
mixcombinaties voor een verrassing konden gaan zorgen . geen tijd meer voor 
smoezen als 'het seizoen is over', 'ik raak uit vorm' en 'ik kan onder druk niet 
presteren'…

Op 8 en 15 mei werden de singles gespeeld, waar eigenlijk geen echt grote verrass-
ingen plaatsvonden . Toch werden een aantal asterixers al snel teleurgesteld toen 
in de 2e en 3e ronde hun droom in duigen viel, alwéér geen finales! Op alle niveaus 
werd lekker gespeeld en ging het er fanatiek aan toe, erg leuk om te zien! Ook op 
10 en 16 mei, tijdens de mix- en dubbelspelen, heerste een gezellig, enthousiaste, 
maar toch ook altijd weer competitieve sfeer . Hoogtepuntje dit jaar was natuurlijk 
wel de mr . Short/Shirt verkiezing, die een aantal dames had georganiseerd om 
toch net iets meer uit dit toernooi te halen . en dat kregen ze! Chiel met z’n rokje, 
wat ‘m zeker niet misstond, hij zou ’t vaker mogen dragen, deed een eerste poging 
de eretitel in de wacht te slepen . echter, menno en arjan deden veel vrouwenhartjes 
binnen asterix sneller kloppen met hun spannende, schaarse lederen kleding…
Dit alles maakte het toernooi weer tot een gezellig gebeuren, waar we genoeg 
strijd en passie hebben gezien . We willen hierbij de toernooicommissie hartelijk 
danken voor hun tijd en inzet!

a l b e r t

De Onoverwinnelijke galliërs van 2009 zijn:

mannen enkel a arnoud Vrouwen dubbel alice & joke

Vrouwen enkel a alice Vrouwen dubbel recreanten maria & marit

mannen enkel B mark gemengd dubbel menno & eva

Vrouwen enkel B annemiek gemengd dubbel recreanten Tristan & isolde

mannen dubbel arjan & menno aanmoedigingsprijs mannen Dick

mannen dubbel recreanten jeroen Pe & robert aanmoedigingsprijs Vrouwen Senay
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Clubkleding voor het nieuwe seizoen!

Het zal je niet ontgaan zijn dat er al veel mensen in het nieuwe flitsende tenue van 
asterix lopen . Wil jij of je team volgend seizoen ook de show stelen tijdens de 
competitie, toernooien of bij het vrijspelen? Pas dan de kleding op vrijdagavond in 
de Kralingenhal en bestel bij michel of mark . mailen naar kleding@badmintonrot-
terdam .nl kan ook .

Wanneer je voor 4 juli bestelt heb je de kleding voor het nieuwe seizoen in huis! 

met sportieve groet,

D e  K l e d i n g c o m m i s s i e  ( m a r k  e n  m i c h e l )

 Polo heren, met clublogo (100 % polyester) 140 – 3XL € 28 .-
 Polo dames, met clublogo (100 % polyester)  36 – 42  € 28 .-
 Short, zwart zonder clublogo (100 % polyester)  140 – 3XL € 18 .-
 Skirt, zwart zonder clublogo (100 % polyester) 36 – 42  € 18 .-
 Trainingspak, met clublogo (100 % polyester) 140 – XXL € 46 .-
 T-shirt, blauw met clublogo (100 % polyester) 140 – 3XL € 10 .-
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         Einde-van-het-seizoen-borrel!

          V r i j d a g  2 6  j u n i ,  K r a l i n g e n h a l
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         mevrouw Zelda, 

het spijt me maar ik moet 

                 u ontslaan .

Wat?

Dat meent u niet!

Dat mens is echt goed!

Het spijt me helemaal niet
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regeer Sport 
voor al uw badmintonmateriaal!

O p  z o e k  n a a r  r a c k e t s ,  s c h o e n e n ,  t a s s e n ,  k l e d i n g  o f  a n d e r 
b a d m i n t o n m a t e r i a a l ?  g a  d a n  n a a r  r e g e e r  S p o r t  v o o r  e e n 
c o m p l e e t  o v e r z i c h t  v a n  d e  b e s t e  b a d m i n t o n a r t i k e l e n 
t e g e n  z e e r  a a n t r e k k e l i j k e  p r i j z e n  .  a l l e  g r o t e  b a d m i n t o n -
m e r k e n ,  z o a l s  Yo n e x ,  Ya n g  Ya n g ,  V i c t o r,  C a r l t o n  e n  B a b o l a t 
z i j n  b e s c h i k b a a r  .

H e t  c o m p l e t e  a a n b o d  i s  t e  v i n d e n  o p  w w w  . r e g e e r s p o r t  .
n l  .  a s t e r i x l e d e n  k u n n e n  -  m e t  k o r t i n g !  -  h u n  b e s t e l l i n g e n 
p l a a t s e n  b i j  C h i e l  d e n  D u n n e n  ( c h i e l @ b a d m i n t o n r o t -
t e r d a m  . n l )  .

Justien in actie!
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Commissieverslagen 200�-2009

Hieronder volgen de seizoensverslagen van de verschillende commissies binnen BC 
asterix .

r e c r e a n t e n c o m m i s s i e
in juni overdenken hoe het jaar is verlopen… . Dat is toch meer iets voor de koude 
donkere decembermaand . maar goed, er is al weer bijna een heel badmintonseizoen 
voorbij, en uiteindelijk valt er wel wat te melden . 

Dit seizoen is de samenstelling van de recreantencommissie gewijzigd . michel 
Klaassen is er als extra commissielid bij gekomen en ondergetekende heeft maria 
Ysebaert vervangen . Helmuth Tjemmes en mark Wendrich zijn nog altijd constante 
krachten binnen deze commissie . Het afgelopen jaar hebben voor ons twee punten 
centraal gestaan:
- het ontvangen en begeleiden van mensen die een avondje komen kijken en  
 overwegen lid te worden;
- toernooien onder de aandacht brengen bij de recreanten .

We hebben gemerkt dat er regelmatig nieuwe mensen een kijkje komen nemen . 
Het is natuurlijk van groot belang dat zij zich welkom voelen en de juiste informatie 
krijgen . Voor alle leden geldt: als een gast of nieuw lid vragen heeft, kun je doorver-
wijzen naar iemand van de recreantencommissie . er is nagenoeg altijd iemand van 
ons aanwezig in de zaal . Het is voor zowel een gast als een nieuw lid erg prettig als 
andere leden een praatje met ze maken en uitnodigen voor een partijtje . ik moet 
zeggen dat er over het algemeen altijd wel leden zijn die dit doen . Helemaal geweldig 
dus en vooral blijven doen!

Het onder de aandacht brengen van de toernooien voor recreanten en recreanten 
motiveren voor deelname aan een toernooi blijkt lastiger te zijn . Helmuth timmert 
wat dit betreft al jaren aan de weg . Over het algemeen zijn mensen wel geïnteres-
seerd, maar komt het uiteindelijk toch niet tot een daadwerkelijke inschrijving . Het 
komende seizoen zal de recreantencommissie in ieder geval werken aan verbetering 
van de promotie van de toernooien, met behulp van aankondigingen op de website 
en in de asternoot .

Bij deze heb ik dan ook meteen een brug geslagen van het huidige seizoen naar het 
nieuwe seizoen . Voor je het weet is het alweer september en dan gaan wij natuurlijk 
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weer aan de slag . mocht je suggesties hebben over wat voor onderwerp dan ook 
(gerelateerd aan de recreantenleden natuurlijk), dan horen we het graag van je . je 
kunt ons aanspreken op een speelavond, maar ook een email sturen naar dagmar@
badmintonrotterdam .nl . 

Tot slot wil ik nog even van de kans gebruik maken om Helmuth sterkte te wensen 
met zijn herstel . Hopelijk ben je weer snel op de been .

namens de recreantencommissie,

Helmuth, mark, michel en Dagmar

B o r r e l c o m m i s s i e
Tijdens het afgelopen seizoen zijn er 3 borrels gehouden . De eerste borrel was de 
openingsborrel, waar iedereen weer bij kon praten na de zomerstop . na deze borrel 
nam Zeliha afstand van de commissie, en nam gerda de lege plaats in .
De tweede borrel werd gehouden na afloop van het familietoernooi . De grote 
menigte aan spelers werd toen van lekkere hapjes voorzien .
aan het begin van het nieuwe jaar werd traditiegetrouw de nieuwjaarsborrel 
gehouden . Om de feestvreugde tot laat op de avond te kunnen laten voortduren, 
vond de borrel plaats in Café gerdesia . We mochten gebruik maken van de keuken 
van het café om onze eigen hapjes te bereiden . Dit was een groot succes . 
Dan rest ons nog de einde-seizoens-borrel, die op de laatste speelavond zal zijn .
Onze plannen voor het komende seizoen zijn om op dezelfde voet voort te 
gaan…

groet,
anke de Boer & gerda ekema

F e e s t c o m m i s s i e
Op 16 mei 2009 is door de feestcommissie wederom het clubfeest georganiseerd 
met als thema ‘Ticket to the tropics’ . De afgelopen jaren heeft het feest vaak plaats-
gevonden bij Speeltuinvereniging Kralingen, maar door strengere eisen van de 
gemeente omtrent de horecawet, kon het feest daar dit jaar geen doorgang vinden . 
noodgedwongen zijn wij dus op zoek gegaan naar een andere locatie en hebben 
deze gevonden bij Victoria . Bij aanvang van het feest waren er nog een aantal niet-
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leden aanwezig, dit was het gevolg van een uitgelopen hockey wedstrijd . mocht de 
feestcommissie besluiten om volgend jaar wederom voor deze locatie te kiezen, dan 
zullen er eisen worden gesteld omtrent de beslotenheid van de locatie .

Het diner werd door 
Victoria zelf verzorgd 
en was volgens de 
commissie adequaat . 
Bij het diner waren 
ongeveer 60 leden 
aanwezig en het 
feest werd door 
ongeveer  70 
personen bezocht . 
De coverband heeft 
goed gespeeld, maar 
sloot volgens de 
commissie niet geheel aan bij de doelgroep . Volgend jaar zal er dan ook een andere 
band ingehuurd worden . Dj mic presteerde zoals voorgaande jaren weer prima .

een budgetoverschrijding van ongeveer 150 euro (door onder andere een iets hogere 
zaalhuur en de hogere drankrekening van de band) kon helaas niet worden 
voorkomen .

al met al kijkt de commissie terug op een geslaagd feest, hoewel er voor volgend 
jaar wel een aantal punten moeten en zullen verbeteren .

Te c h n i s c h e  c o m m i s s i e
De Technische Commissie (TC) houdt zich bezig met de competitiezaken, de train-
ingen, de shuttles en de clubkampioenschappen binnen BC asterix .

Competitie en Bekertoernooi
in het seizoen 2008/2009 hebben 78 competitiespelers verdeeld over 3 bondscom-
petitieteams, 10 regiocompetitieteams en 1 mannencompetitieteam aan de naja-
arscompetitie deelgenomen: 1 team meer dan het seizoen daarvoor . Bovendien 
nam 1 team deel aan de recreantencompetitie . De resultaten staan in de tabel op 
de volgende bladzijde .

Medailles!!!
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De prestatie van het mannenteam is uniek . niet eerder in de historie van BC asterix 
is een mannenteam kampioen geworden van de regio Zuidwest (Zuid-Holland en 
Zeeland) . Dit kampioenschap gaf recht om deel te nemen aan de regio masters, het 
nederlandse kampioenschap voor regiokampioenen . Helaas besloot de nBB de 
datum van dit toernooi te wijzigen zonder hiervan de clubs tijdig op de hoogte te 
brengen . Omdat door de datumwijziging het nederlandse kampioenschap samen-
viel met ons Clubtoernooi, heeft BC asterix geen team kunnen afvaardigen .

Daarnaast is vermeldenswaardig dat in het seizoen 2008/2009 in de 5e en 6e klasse 
van de regiocompetitie een speciale promotie/degradatieregeling gold . Het aantal 
afdelingen in deze klassen wordt gehalveerd, waardoor deze klassen spannender 
gaan worden . gelukkig is het team 9 en team 10 in de 5e klasse gelukt om bij de 
sterkste teams te eindigen, zodat deze teams komend seizoen in de nieuwe, sterkere 
5e klasse uitkomen . 

Team 1 Handhaving 3de divisie

Team 2 Promotie naar 3de divisie

Team 3 Degradatie naar Hoofdklasse

Team 4 Degradatie naar 1ste klasse

Team 5 Kampioen! Promotie naar 2de klasse

Team 6 Promotie naar 2de klasse

Team 7 Promotie naar 3de klasse

Team 8 Kampioen! Promotie naar 4de klasse

Team 9 Handhaving in sterkere 5de klasse

Team 10 Handhaving in sterkere 5de klasse

Team 1 1 Handhaving in 6de klasse (voorheen 5de klasse

Team 12 Handhaving in 8ste klasse (voorheen 6de klasse)

Team 13 Handhaving in 8ste klasse (voorheen 6de klasse) 
mannenteam Kampioen a-klasse en regiokampioen!

recreantenteam als 3de geëindigd
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Het najaarscompetitieseizoen is afgesloten met het inmiddels traditionele competitie-
etentje voor alle competitiespelers en trainers . Daarna zijn de voorjaarscompetities 
begonnen . Hiervoor hebben we 2 recreantenteams, 2 mannenteams en 2 vrouwen-
teams kunnen inschrijven . Doordat het aantal voorjaarsteams samen met de jeug-
dteams boven de 9 kwam, hebben de recreantenteams hun thuiswedstrijden meestal 
op vrijdagavond gespeeld . De TC heeft vernomen dat het erg gezellig was in alle 
voorjaarsteams . een kampioenschap is er echter niet behaald .

Dit jaar namen gelukkig weer 2 teams deel aan de nBB Cup (de bekercompetitie van 
de nederlandse Badminton Bond), een meer dan vorig jaar . Het 1e bekerteam kwam 
helaas niet de 1e ronde door; het 2e bekerteam wel maar werd vervolgens in de 2e 
ronde uitgeschakeld . 

Trainingen
afgelopen seizoen stonden de trainingen op maandag en woensdag voor het eerst 
onder leiding van Hans van Ham . Op maandagavond hebben we in Pier 80 zoveel 
mogelijk competitieteams laten trainen, maar door het beperkte aantal banen in 
deze sportzaal moesten we voor team 11 t/m 13 weer uitwijken naar de vrijdaga-
vond . 

De trainingen op vrijdag werden verzorgd door Cor Happee (competitiespelers) en 
Willem Kramer Freher (recreantenspelers) .

nieuw afgelopen seizoen was de mogelijkheid om op maandagavond na afloop van 
de najaarscompetitie op eigen kosten door te trainen . Hieraan heeft een groot aantal 
spelers deelgenomen en mag daarom een succes worden genoemd .

Shuttles
afgelopen seizoen speelden we voor het eerst met de Victor Champion als veren 
shuttle . Deze shuttle kwam uit een test van de TC met de beste prijs/kwaliteit-
verhouding uit de bus . in de loop van het seizoen viel toch de kwaliteit van de shuttle 
een beetje tegen: ze gingen eerder kapot dan verwacht . De eigen bijdrage voor de 
veren shuttles is inmiddels vastgesteld en zal door de penningmeester in rekening 
worden gebracht aan de veren shuttle spelers . 
Omdat inmiddels bekend is dat de prijs van deze shuttle komend seizoen fors omhoog 
gaat, bekijkt de TC opnieuw diverse nieuwe shuttles . Over de kwaliteit en duurzaam-
heid van de plastic shuttle was de TC tevreden en dus zullen we komend jaar weer 
de Yonex mavis 350 aanschaffen . 
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Contacten met nBB
Voor alle competities verzorgt de TC de contacten met de nBB en andere verenig-
ingen . Het meeste werk zit in het invoeren van de uitslagen in de competitiesoftware 
van de nBB en het versturen en administreren van de uitnodigingen voor de competi-
tiewedstrijden . 

Clubkampioenschappen
De TC heeft dit jaar het Clubtoernooi in mei georganiseerd . Door vakanties en 
competities was een eerdere maand niet mogelijk . in totaal hebben er weer bijna 
100 leden deelgenomen, ongeveer gelijk aan vorige jaren . Tijdens het Clubtoernooi 
is een enquête uitgereikt over de opzet en de data van het Clubtoernooi . De uitkom-
sten van deze enquête worden op de aLV bekend gemaakt .

Teamindeling
De TC is al begonnen aan de voorbereidingen op het competitieseizoen 2009/2010 . 
De voorlopige teamindeling is inmiddels bekend gemaakt . Daarnaast bekijkt de TC 
momenteel hoe de trainingen voor komend seizoen ingevuld kunnen worden . 

De Technische Commissie
Corrie, joke, andré, Cor, Stefan (in 2009 lid geworden van de TC!) en Leo
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a s t e r n o o t c o m m i s s i e
in het badmintonseizoen 2008-2009 heeft de asternootredactie vier asternoten 
uitgebracht; in september, december, maart en juni . Dit in tegenstelling tot de 
gebruikelijke vijf asternoten per seizoen . De reden hiervoor is eenvoudig dat het 
eigenlijk zo uitkwam met de algemene planning, en dat het ook wat club-kosten 
scheelt; het posten van de asternoten viel steeds behoorlijk duur uit, en op deze 
manier konden we die kosten een beetje tegemoet komen . 

Dit was dan ook eigenlijk het enige grote punt dit jaar; het efficient en goedkoop 
uitdelen/verspreiden van de asternoot . De asternoot moet o .a . actiever uitgedeeld 
worden op speelavonden, of per team e .d . en de doos met asternoten moet meer 
prominent in de hal geplaatst worden, zodat mensen zien dat de asternoot er weer 
is . De asternoot van maart werd vooral slecht rondgedeeld, waardoor de inschrijving 
van het Lente-toernooi niet goed ging . Verder werd de asternoot van maart pas heel 
laat gepost, waardoor de meeste mensen deze pas half april ontvingen . Dit is iets 
dat absoluut aandacht verdient en verbeterd moet worden .  

Buiten dit was de asternoot iedere keer goed gevult en werden deadlines door 
vrijwel iedereen steeds gehaald . Ook het contact met de drukker verliep vlekke-
loos .

Voor het komende seizoen wil ik (Barbara) aankondigen dat ik de asternootredactie 
na slechts 1 jaar alweer zal verlaten . maar verslagjes, vanuit engeland, mocht het 
zover komen, beloof ik bij deze! anders worden het gewoon verslagjes uit rotterdam . . . 
;-) ik wil mijn commissiegenoten bedanken voor het gezellige jaar, en veel succes 
wensen met het komende seizoen!

P r - c o m m i s s i e
De Pr-commissie bevond zich dit jaar in een luxe positie . Het gehele jaar zaten we 
goed qua ledenaantal, waardoor er op dat gebied niet veel acties op poten gezet 
hoefden te worden . 

Dit jaar hebben we besloten om de Opendag te verplaatsen naar januari . We hoopten 
hiermee in te spelen op de goede voornemens van mensen om meer te gaan sporten . 
Het verspreiden van flyers in horeca, bibliotheken en sporthallen, het plaatsen van 
een bericht op de site en het mondeling promoten van de Opendag bij leden, heeft 
echter niet geleid tot een hoge opkomst . Het kost vrij veel tijd om een Opendag te 
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organiseren en de opkomst is meestal niet zo groot . Het is goed om te bekijken of 
er niet alleen een Opendag gehouden moet worden op het moment dat er te weinig 
leden zijn .
Op 19 juli aanstaande staat er nog een leuke Pr-activiteit op de planning . We gaan 
badmintonnen op Camping rotterdam . Voor de mensen die Camping rotterdam 
niet kennen, het is een parodie op de camping, maar er kan wel echt gekampeerd 
worden . Het affiche van vorig jaar: burgemeester Opstelten met een wc-rol onder 
zijn arm, zegt eigenlijk genoeg . Badminton is natuurlijk de campingsport bij uitstek, 
dus het leek ons een goede plaats om asterix eens onder de aandacht te brengen . 

in samenwerking met de kledingcommissie zijn we inmiddels als vereniging voorzien 
van mooie clubshirts met sponsoring . Het zou goed zijn als de Pr-commissie volgend 
jaar meer structurele sponsors zou weten te trekken, zodat het misschien mogelijk 
is een groot asterix toernooi te organiseren . nieuwe mensen met goede Pr ideeën 
zijn daarom zeer welkom!

groetjes,
 arjan en jenneke

i n t e r n e t c o m m i s s i e
Sinds een jaar gebruikt onze vereniging nu de domeinnaam www .badmintonrot-
terdam .nl . Hoewel deze naam eerst tijdelijk was gekozen, is er door het bestuur en 
de internetcommissie besloten dat dit adres gemakkelijk te onthouden is, de ‘lading 
dekt’ en goed scoort bij de zoekmachines . na invoeren van dit nieuwe domein is 
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tevens het content management system flink ge-update, hetgeen ook het design 
heeft beïnvloed . De agenda is steeds up-to-date en volledig (verbeterpunt van vorig 
jaar) .

Voor komend seizoen zijn er geen grote plannen voor de website . De nieuwe website 
dient wel nog steeds voorzien te worden van ons nieuwe logo en ook de download-
sectie is nog niet volledig . Hier zal de commissie zich dan ook op toeleggen .

g - b a d m i n t o n
Het verzoek bereikte mij om het commissieverslag van het seizoen 2008-2009 in te 
leveren . ik was stomverbaasd, want ik was er stellig van overtuigd dat wij het verslag 
van 2007-2008 vorige maand hadden ingeleverd . Het is dus waar wat men zegt: de 
tijd vliegt voorbij . met nog vier speelavonden voor de boeg ( we schrijven 1 juni 
2009) hierbij het commissieverslag van de g-afdeling van ons aller badmintonclub 
asterix .

nadenkend wat het 
afgelopen seizoen 
heeft gebracht werd 
ik ondanks het 
prachtige weer (1e 
pinksterdag) toch 
een beetje somber 
gestemd . ik ben mij er 
terdege van bewust 
dat het verslag een 
beknopte weergave 
dient te zijn van wat 
het afgelopen seizoen ons gebracht heeft . Toch kan ik het niet nalaten om hierbij 
aan te geven wat onzes inziens nodig is om ervoor zorg te dragen dat met mensen 
met een verstandelijke beperking bij asterix ook in de toekomst kunnen blijven 
badmintonnen . 
Wij als g-sporters beseffen ons terdege dat wij anders zijn dan de reguliere leden 
van asterix . enkele redenen zijn duidelijk aan te geven, te weten:
• Wij sporten op een andere locatie;
• Wij hebben geen behoefte aan competitie; 
• Wij willen alleen op donderdag spelen;
• Wij nemen niet deel aan de nevenactiviteiten welke asterix voor velen een  

Even uitrusten!
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 gezellige familiaire club maken;
• Wij zijn heel eigenwijs .

Toch zijn wij gelukkig met het feit dat wij deel uit mogen maken van onze club . 
Vooral omdat enkele leden van onze club zich bijzonder inzetten om onze afdeling 
goed te laten draaien . ik denk hierbij in het bijzonder aan onze voorzitter en penning-
meester . De communicatie met u als lid van asterix vindt plaats door ons clubblad . 
als begeleider van de g-sporters wil ik niet nalaten om ons in dit medium te laten 
horen . Dus ik barst nu maar los . 

Op de 1e plaats willen wij melden dat wij op de donderdagen spelen in de gymzaal 
aan de Korne 180 . De speeltijd is van 18 .30 tot 20 .00 uur . Het telefoonnummer 
waaronder wij bereikbaar zijn is 06 54645588 (rené) en  06 21681703 (Ferry) . 

De voorzieningen en de staat van onderhoud van onze locatie aan de Korne 180 zijn 
ten opzichte van het vorige seizoen verbeterd . De diverse aanmaningen van onze 
voorzitter hebben gewerkt . nu nog het repareren van de afzuiginstallatie van de 
douches en toiletten en we kunnen met vertrouwen het nieuwe seizoen in . Het 
verzoek aan alle leden om rackets welke niet meer gebruikt worden aan ons beschik-
baar te stellen heeft welgeteld één (nieuw) racket opgeleverd . Het verzoek blijft 
openstaan .

Het deelnemersaantal was het afgelopen seizoen wisselvallig . gestart zijn wij met 
11 sporters . Vijf deelnemers hebben er, om verschillende redenen, de brui aange-
geven . Drie enthousiaste deelnemers hebben wij welkom mogen heten . eén 
deelnemer is, na een paar jaar afwezigheid, teruggekeerd . Het aantal deelnemers is 
nu dus 10 . 

Zoals in de asternoot van maart 2009 gemeld, heeft mee ons een bezoek gebracht . 
mee is een organisatie die o .a . mensen met een lichamelijke, verstandelijke beperking 
ondersteunt . Het is positief te noemen dat een organisatie als mee zich (weer) actief 
inzet voor mensen met een verstandelijke beperking . Wie weet plukken wij daar als 
vereniging de vruchten van .

in mei heeft Ferry (met de badmintonsporttas) een duikeling naar beneden gemaakt . 
De trapleuning naar de slaapvertrekken was bij hem thuis niet voldoende sterk . 
gevolg hiervan waren diverse gekneusde ribben en daardoor zijn afwezigheid van 
minimaal 6 weken . Wij hopen dat Ferry snel opknapt en ons het volgende seizoen
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weer bijstaat met zijn waardevolle bijdrage als begeleider van de g-badmintonners . 
Dit brengt mij op de al eerder geuite zorg; om de continuïteit te waarborgen moet 
er over verschillende zaken nagedacht worden en moet zelfreflectie worden toege-
past . Te denken valt aan:
• aanvulling/opvolging begeleiding
• Voldoet de huidige begeleiding?
• Hoe om te gaan met een eventuele groei van afdeling g-sporters?
 • is de huidige locatie geschikt voor onze deelnemers?
Hierbij (wederom) een uitnodiging aan het bestuur om hier samen met ons, 
begeleiders van de g-sporters, over te brainstormen .

De g-afdeling van asterix mag al met al op een geslaagd seizoen 2008-2009 terug-
kijken en heeft het vertrouwen dat in het seizoen 2009-2010 weer vele shuttles met 
veel plezier over het net zullen vliegen .

namens de g-sporters een sportieve groet!
rené Diederiks
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Een mooi stukje proza 

Pas geleden bevond ik mij omringd met vrienden op het jazzfestival in Breda . mooi 
weer, leuke muziek, goede sfeer, prettig gezelschap, koud bier en koude rosé . een 
heerlijke middag en avond welke snel weer een 
vervolg vond in de laatste dag van het jazzfestival . 
Onder het genot van de new Cool Collective werd 
het festival afgesloten en was mijn weekend ook weer 
voorbij .

een week later nog een toernooitje in Bergen op 
Zoom, met wederom mooi weer! en nu, op het 
moment dat ik dit zit te tikken, schijnt de zon alweer 
veelvuldig en belooft het een mooi weekend te 
worden!

Dit keer geen badminton, het seizoen zit er praktisch op, misschien nog PiP voor 
een enkeling, maar geen badmintonweekenden meer . Wat te doen met deze zee 
aan vrije tijd???
gelukkig biedt asterix, als club of als groep spelers, nog voldoende soelaas . een 
game en movie night, bezoek aan de bioscoop, het jubileumfeest, mountainbike-
uitje; gelukkig hoef ik niet zonder badmintonvrienden de zomer door . als klap op 
de vuurpijl eind augustus nog een bezoekje aan Londen om daar met enkele 
asterixers Zeger te bezoeken en de roze wereld van Soho op zijn kop te zetten… . 
;-)

uit al deze activiteiten blijkt maar weer hoe goed het is geweest om over te stappen 
naar deze club bijna 2 jaar geleden . een heel leven heb ik erbij gekregen…
nu wil ik daar zeker niet te zwaar aan tillen, maar wil toch graag even iedereen 
bedanken voor de gezelligheid! 
Van de zomer ga ik eens goed genieten van de mooi-weer-weekenden, een beetje 
sporten, zomerbadmintonnen en uitkijken naar de eerste training . 

ik wens iedereen een heel fijne zomer toe en tot volgend seizoen . ik heb er zin in!

groet, 

C h i e l 
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    BC Asterix Badmintonlandendiner

    op zaterdag 20 juni op het Brienenoordeiland!

Vanwege het 37,5-jarig bestaan van onze vereniging; een culinaire maar ook 
gezellige avond die geleidelijk aan zal overgaan in een feest .  een 7-tal topkoks is 
bereid gevonden voor u te koken!  De mogelijkheid bestaat na afloop gebruik te 
maken van de luxe slaapgelegenheden ter plekke .

• 18 .00 uur: ontvangst op het landgoed (legitimatie verplicht), u ontvangt een  
 welkomstdrank
• 19 .00 uur: aanvang 7-gangen diner 

inschrijving is pas definitief na betaling van de kosten op gironummer 399 .67 .65 t .n .v .  BC 
asterix rotterdam onder vermelding van “20 juni  diner“ . gepaste kleding is gewenst (heren 
stropdas, dames jurk) . Zelf slaapattributen als slaapzak, kussen, bedje en linnengoed 
meenemen .
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          d o o r  j o k e  H o f m a n

Wist u dat… etienne en Po de gelukkige ouders zijn geworden van een dochter, 
die naar de naam Sanne luistert . Wij jullie van harte feliciteren . Sanne 
tijdens het clubtoernooi al aan ons is geshowd, wat een beauty!

Wist u dat… de uitslagen van de jeugdcompetitie nog niet bekend zijn . Wij denken 
dat team 1, 2 en 5  tweede zijn geworden, team 4 vierde en team 3 
kampioen of tweede . jammer dat de uitslagen door de nBB zo slecht 
worden ingevuld .

Wist u dat… ik Casper en jens heel veel sterkte wens met hun blessures en hoop 
dat zij het nieuwe seizoen weer lekker mee kunnen spelen .

Wist u dat… ik Karisma welkom heet bij de jeugd . Wij jou veel speelplezier bij BC 
asterix toewensen .

Wist u dat… de ziekenboeg nog aardig gevuld is . ik Caroline en Helmuth heel veel 
sterkte toewens en hopelijk staan ze het nieuwe seizoen weer op de 
baan .

Wist u dat… ik Danielle, Corrie, andré, Leo en Stefan van marle wil bedanken voor 
het organiseren van het clubtoernooi .

Wist u dat… ik ook de feestcommissie hartelijk dank voor het fantastische feest . 
Voor degenen die het feest hebben gemist, 20 juni organiseert Dick 
op het eiland van Brienenoord een diner met 7 topkoks en een feest 
met Dj mic .

Wist u dat… arjan weer heel wat foto's heeft gemaakt op het clubtoernooi en het 
feest . Daar bijzonder leuke plaatjes bij zitten of ze allemaal op de site 
komen blijft nog een verrassing!

Wist u dat… wij van vrijdag 3 juli tot en met zondag 5 juli op jeugdkamp gaan 
naar Dorst . Het thema "Duizend en één nacht" is, dat wordt weer 
genieten . Vergeet je waterballonnen niet!

Wist u dat… ik iedereen een fijne vakantie toewens . geniet van de zon, maar 
bereid je ook voor op het nieuwe seizoen . (Lekker hardlopen in het 
Kralingsebos!) 

Wist u dat  .  .  .
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